
Bestyrelsesmøde afd. 12, afholdt den 19. februar 2020 

 

 

Deltagere: Ejnar Bjerring, Marian Leismann og Anita Lauridsen 

Afbud:       John Hem  

 

Dagsorden: 1. Velkommen ved formanden 

                    2. Godkendelse af referat fra forrige møde 

                    3. Igangværende og nye opgaver 

                    4. Evt. 

 

1. Formanden bød velkommen og fortalte at Den boligsociale Helhedsplan havde henvendt sig for 

at tilbyde at deltage i et af vore møder først i 2020, for at høre hvad vi har gang i, om der er 

udfordringer o.s.v. samt fortælle hvad de kan tilbyde. 

En enig bestyrelse synes ikke det er nødvendigt da vi ikke har nogen nye opgaver, og heller ikke 

nogen udfordringer i øjeblikket. Det nyhedsbrev vi får en gang om måneden dækker fint hvad vi har 

behov for og skulle der opstå en situation vi skal have hjælp til, ved vi at vi kan henvende os. 

 

2. Der var spørgsmål til hvornår man går i gang med at udskifte garageportene. Formanden 

undersøger hos inspektøren. 

Referatet godkendt. 

 

3. Vi har ingen igangværende opgaver ud over at vi venter på renovering af rækkehusene går i gang. 

 

4. Vi har samarbejde med de afdelinger der hører under gårdmands team 2, i den forbindelse er vi 

ved at planlægge en sommertur, Marian Leismann er tovholder i tur-udvalget.  

 

 

Referent 

Anita Lauridsen 


